
 

 

Gårda Brygga Vägförening, Styrelsemöte 25 juni 2012 
Närvarande: Christer, Anette, Carina, Magnus, Roland 

1. Ordföranden öppnar mötet. 
 

2. Magnus för protokoll. 
 

3. Genomgång av ekonomiskt läge. 
Extra avbetalning av lån utförs före sista juni. 
Det har varit problem med ej betalda årsavgifter pga att inbetalningsavier kommit bort. Anette 
har skickat nya. 
 

4. Genomgång av utförda arbeten.  
Inget sedan föregående möte. 
 

5. Behov av övrigt underhåll såsom röjning efter vägar och diken. 
Magnus kontaktar Claes Åkerberg ang röjning längs Ängsvägen och Strandvägen behövs 
snarast. 
Åtgärder för Bergvägens dränering beslutas vid kommande års arbeten. 
 

6. Inventering av typ av boende. 
Utförs i höst så att justering görs till kommande utskick av räkningar. 
 

7. Planering av årsmöte. 
Möte bokat till lördag den 28 juli kl.16.00.  
Mötet hålls i församlingshemmet vid St Lars Kyrka. 
Magnus översänder förslag till kallelse, som kommenteras av styrelsemedlemmar via mail. 
Debiteringslängd tas fram av Anette till årsmötet. 
Anette redovisar aktuell resultat rapport på årsmötet. 
 

8. Övriga frågor. 
Christer har bett Hans om nya kartor över vägnätet. 
Magnus kollar möjligheter för elektronisk fakturering alt digitalisering av fakturor. 
Förra verksamhetsårets bokföring är klar och översänds av Anette till revisorer. 
Faktura från Hilbertsson med arbete utfört 110426 är kontrollerad och ok att betala. 

Nästa styrelsemöte hålls den 26 juli kl.16.00 hos Anette. 

Sekreterare 

Magnus Hagman 


